



校友登記表格 Alumni Registration Form

由校方填寫

收表日期：_____

校友編號：_____

*必須填寫。日後會以聯絡電話與校友聯繫，或以電郵形式發放校友資訊或活動。

*Must be filled in. Alumni will be contacted via contact telephone, or alumni information or activities will be distributed via email in the future.

新登記 New Registration

更新資料 Information updated

*中文姓名

*Chinese Name: _____

*英文姓名

*English Name: _____

*性別

*Sex: _____

*出生日期

*Date of Birth: _____ / _____ / _____
DD MM YYYY

*畢業校舍

正校 Main School
汀角路校
Ting Kok Road School

分校 Branch School
安富道校
On Fu Road School

分校 Branch School
富蝶邨校
Fu Tip Estate School

*Campus of Graduation:

畢業班別

Class of Graduation: _____

*畢業年份

*Date of Graduation: _____

*電郵地址

*Email address: _____

*聯絡電話

*Contact Tel.: _____

通訊地址

Address: _____

現就讀學校名稱(小學/中學/大學)

School Attended (Primary/Secondary/University): _____

OR

現職業

Occupation: _____

職位

Post: _____

機構名稱

Company Name: _____

登記人簽署

Signature of registrant: _____

登記日期

Date of registration: _____

正校 Main School

汀角路校 Ting Kok Road School
新界大埔汀角路七號地下、一至二字樓
G/F,1-2/F No.7, Ting Kok Road, Tai Po, N.T.
2144 0708
2144 0963

分校 Branch School

安富道校 On Fu Road School
新界大埔安富道二至八號金富樓一至二字樓
1-2/F Kam Fu Building, No.2-8, On Fu Road, Tai Po, N.T.
2657 4168
2638 1606

富蝶邨校 Fu Tip Estate School
/ 新界大埔富蝶邨第四座地下
/ G/F, Block 4, Fu Tip Estate, Tai Po, N.T.
(將於 2024-2025 學年啟用 Will be opened in the 2024-2025 school year)

校友登記

大埔禮賢會幼稚園現有兩所校舍：汀角路正校於 1957 年由中華基督教禮賢會大埔堂開辦，期後於 1996 年 2 月停辦重建，至 1998 年 9 月復辦；安富道分校於 1979 年 4 月開辦，並於 2024 - 2025 學年遷入富蝶邨新校舍。學校在天父的祝福，加上歷任師生共同努力下，如今已是桃李滿門。

目的：

- ✧ 增強校友對母校的歸屬感，鼓勵積極參與及支持母校舉辦之活動，並協助推動母校的發展。
- ✧ 為校友安排聯誼活動，增進彼此間的友誼。
- ✧ 作為母校與校友間之溝通橋樑，認識母校最新發展。

收集個人資料聲明：

- 個人資料收集目的：表格內所收集的個人資料會用於處理有關登記及與會員聯絡。
- 個人資料的提供：申請人有責任向校方提供準確及最新的資料，表格內的資料如有變更，申請人須盡早聯絡校方。
- 個人資料轉移：除非有關人士已明確同意改變資料的用途，或該等用途得到法律准許，否則本校不會把已收集的個人資料轉移予第三方。
- 個人資料的查閱及修正：申請人有權查閱和修正他們的個人資料。如需查閱或修正已提交的個人資料，請透過電郵（info@rcktp.edu.hk）向本校提出。

Alumni Registration

Tai Po Rhenish Kindergarten has two campuses: Ting Kok Road-Main School was opened in 1957 by Chinese Rhenish Church, Tai Po. It was suspended for reconstruction in February 1996 and officially reopened in September 1998; On Fu Road-Branch School has been opened since April 1979 and will move into the new campus in Fu Tip Estate in the 2024-2025 school year. With the blessing of Heavenly Father and the joint efforts of successive teachers and students, the school have taught a great number of pupils or successful person.

Aim:

- ✧ Enhance alumni' s sense of belonging to their alma mater, encourage them to actively participate in and support activities organized by their alma mater, and help promote the development of their alma mater.
- ✧ Arrange social activities for alumni to enhance mutual friendship.
- ✧ As a communication bridge between the alma mater and alumni, understand the latest developments of the alma mater.

Personal Information Collection Statement:

- Purpose of collecting personal data: The personal data collected in the form will be used to process registration and contact members.
- Provision of personal information: Applicants are responsible for providing accurate and up-to-date information to the school. If the information in the form changes, the applicant must contact the school as soon as possible.
- Transfer of personal data: The school will not transfer the personal data collected to third parties unless the relevant person has expressly agreed to change the purpose of the data, or the purpose is permitted by law.
- Access and correction of personal information: Applicants have the right to access and correct their personal information. If you need to access or correct the submitted personal information, please submit your request to the school via email (info@rcktp.edu.hk).